
Zápisnica zo 14. rokovania MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 21.5.2024  Strana 1 z 19 
 

Z Á P I S N I C A 

zo 14. rokovania Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Juh  konaného dňa 21.5.2024 v zasadačke Miestneho úradu MČ 

Košice – Juh na Smetanovej ul. č. 4, Košice so začiatkom 

o 16.00 hod. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie, schválenie programu zasadnutia 

___________________________________________________________________________ 

p. Anna Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh (ďalej len „starostka“): " Vážené 

poslankyne, vážení poslanci, otváram 14. rokovanie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh, ktoré bolo podľa ustanovenia § 13 ods. 1 a § 13 ods.  4 písm. a) zákona Slovenskej 

národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa § 15 

ods. 2 písm. a) zákona Slovenskej národnej rady číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších predpisov za riadne a včas zvolané. Na dnešnom rokovaní Vás srdečne všetkých 

vítam. Svoju neúčasť na dnešnom rokovaní vopred ospravedlnila pani poslankyňa Jana Lévyová.  

Prv, ako začneme rokovať žiadam vás, aby ste sa prezentovali zasunutím identifikačnej karty do 

otvoru hlasovacej jednotky a stlačením ľubovoľného tlačidla potvrdili svoju prítomnosť. 

Konštatujem, že v tejto chvíli je podľa prezentácie na rokovaní prítomných 11 poslancov, takže 

konštatujem, že miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné. Vážené poslankyne, vážení 

poslanci, za zapisovateľku z dnešného rokovania určujem zamestnankyňu mestskej časti pani 

magisterku Marcelu Zeleňákovú. Za overovateľov zápisnice určujem poslancov pani poslankyňu 

Silviu Mackaničovú  a poslanca Romana Nagy-a. Do návrhovej komisie, ktorá prednesie návrhy 

uznesení z dnešného rokovania navrhujem zvoliť poslancov:  za predsedu pána poslanca 

Radovana Sušilu, za členov: pani poslankyňu Soňu Ivančovú a pána poslanca Petra Múdreho. Má 

niekto iné návrhy ? Ak nie, dávam hlasovať, kto je za, aby členmi návrhovej komisie boli 

navrhnutí poslanci, nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 1 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

a schválenie programu zasadnutia  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 
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starostka: „Za 11, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. Úlohou 

návrhovej komisie bude pripraviť a predniesť návrhy na uznesenia z dnešného rokovania 

miestneho zastupiteľstva. Vážené poslankyne, vážení poslanci, návrh dnešného rokovania 

programu je uvedený v  pozvánke, ktoré vám bola zaslaná elektronicky spolu s informáciou o 

tom, že materiály na rokovanie miestneho zastupiteľstva k jednotlivým bodom sú zverejnené na 

elektronickom úložisko vytvorenom pre poslancov mestskej časti Košice juh. Teraz žiadam 

návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na uznesenie k návrhu programu dnešného zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva podľa programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovom 

sídle mestskej časti Košice-juh.  

1. Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh na roky 2024-2026 

3. Návrh dodatku č. 2 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami Mestskej časti 

Košice – Juh 

4. Návrh na krátkodobý prenájom majetku (indoorové atrakcie a športové ihriská)  v Športovo 

— zábavnom areáli na Alejovej ulici 2H v Košiciach pre neziskovú organizáciu RADA 

SENIOROV mesta Košice, n.o., so sídlom Trieda SNP 1280/48A, 040 11 Košice-Západ, 

IČO: 51184389 z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

5. Diskusia 

6. Záver 

Návrhová komisia:  "Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Juh podľa platných právnych 

predpisov schvaľuje body zverejneného programu 14. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh.“  

starostka: "Nech sa páči, hlasujte."  

Číslo hlasovania: 2 

Číslo bodu: 1. 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

a schválenie programu zasadnutia  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 
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starostka: "Za 11, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. Chcem sa opýtať, 

či niekto z poslancov má návrh na zmenu alebo doplnenie bodov programu? Pokiaľ nie, tak 

pokračujeme.“ 

K bodu č. 2: Návrh Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh na roky 2024-2026 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Vážené poslankyne, Vážení poslanci, pristúpime k bodu číslo 2 a tým je návrh 

Programového rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh na roky 2024 - 2026. Návrh Programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh sme všetci už prerokovali, že či už na komisiách alebo na 

jednotlivých kluboch, prerokovali sme to aj na Miestnej rade Mestskej časti Košice-Juh . Všetky 

dohodnuté pripomienky z týchto pracovných stretnutí boli zapracované a návrh bol predložený. 

K návrhu je predložené aj stanovisko kontrolórky Mestskej časti Košice-Juh s odporúčaním 

schváliť tento rozpočet na rok 2024. Myslím, že sme dosť sedeli na tomto rozpočte, keďže je už 

aj máj, hľadali sme bežné výdavky, aby sme vykryli rozpočet a podľa zákona, aby sme ho 

predložili vyrovnaný. Týmto otváram rozpravu, nech sa páči pán poslanec Bernát."  

p. Bernát:  "Ďakujem veľmi pekne za slovo, ja len tak skrátene. My sme mali pred chvíľkou 

miestnu radu, my sme si to prešli na miestnej rade, ale neboli všetci kolegovia, ja by som len 

poprosil pána Záhoranského vysvetliť ten rozdiel medzi príjmami a výdavkami matriky, ktorý je 

momentálne v predloženom rozpočte približne 25.000 EUR, aby to tu odznelo a všetci poslanci 

sme to počuli. Ďakujem veľmi pekne." 

starostka:  "Ďakujem, nech sa páči pán vedúci ekonomického oddelenia p. Ing. Zahoranský."  

p. Zahoranský: "Ďakujem za slovo.  Tak, ako všetky ostatné strediská alebo poviem to prenesený 

výkon štátnej správy, ktorý máme, tak aj v prípade matrík sme to ujednotili tak, že všetky výdavky 

budeme sledovať na jednom mieste, v jednom programe. Tým, že matrika pre rok 2024 dostala 

finančné prostriedky zo štátu, teda z ministerstva vnútra oproti minulému roku menej takmer 

16.000 EUR, tak vlastne vychádza tam ten schodok vo vzťahu ku skutočným nákladom na toto 

stredisko. Po minulé roky sme to odčleňovali tým, že v rámci podprogramu 3.1.1 matrika sme 

sledovali len výdavky do výšky účelového transferu ministerstva vnútra a všetky ostatné výdavky 

sa sledovali samostatne v rámci strediska správa. Teraz sme to po vzore ostatných tohto 

preneseného výkonu štátnej správy, či je to ŠFRB alebo register obyvateľov a adries sme to 

ujednotili a všetko je v rámci jedného programu. Čiže, týmto spôsobom vlastne budeme aj tieto 

veci vykazovať, tzn. výdavky do výšky účelového transferu budú so zdrojom kódu 111, čo sú 

štátne prostriedky a všetky ostatné výdavky, ktoré vznikli v súvislosti s matričným úradom a s ich 

chodom budú nad rámec týchto finančných prostriedkov sledované so zdrojom kódov  41, čo sú 

vlastné finančné prostriedky. Okrem toho týchto bežných výdavkov v podstate vznikajú v rámci 

matrík aj kapitálové výdavky, tu už žiaľ účelový transfer je vyslovene naviazaný a je to dané v 

oznámení, ktoré nám každoročne chodí len na prevádzkové bežné náklady, tzn. všetky požiadavky 

na kapitálové výdavky, v minulom roku to bola ohňovzdorná skriňa, ktorá sa riešila ako kapitálový 

výdavok, ide na vrub teda mestskej časti z našich zdrojov. V tomto roku bola požiadavka na 
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zakúpenie dvoch počítačov, takže aj tieto počítače pre matriku - je to náš vklad ako mestskej časti 

pre matriku, ktorý nám štát nikdy vlastne nevráti a neprefinancuje. Ďakujem."   

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, myslím, že dostačujúca odpoveď bola pána Ing. Zahoranského. 

Nech sa páči do rozpravy sa prihlásil pán poslanec Blanár."  

p. Blanár: "Ďakujem za vysvetlenie p. Zahoranskému.  Naozaj, sobášiaci poslanci sa chceli 

informovať, aby vedeli podávať informácie z prvej ruky, aký je rozdiel v rozpočte tento rok ako 

to vyskočilo, tak, aby sme vedeli prečo. Ďakujeme za vysvetlenie. Prihlásil som sa do diskusie 

preto, aby som povedal, že naozaj príprava rozpočtu, hlavne tá kapitálová časť bola pripravovaná 

si myslím, že zodpovedne. Na viacerých tých stretnutiach poslanci mali možnosť vstupovať do 

toho. Myslím si, že viacero položiek máme tam by som povedal ako wish list ako tému, ak 

jednoducho chceme ísť za tým, ak to stihneme toho roku, urobíme to toho roku, ak nie, ak budú 

určité prekážky, tak vieme to urobiť v roku 2025, čiže nemyslím si, že na 100 % tento rozpočet 

naplníme, tak ako tam je, ale témy, ktoré sme chceli obsiahnuť myslím si, že tam sú a za náš klub 

môžem povedať, že tak ako je pripravený, tak by sme ho podporili. Ďakujem.“  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne za podporu. Áno, sedeli sme na tom rozpočte pravidelne  dlhú 

dobu, hlavne aj na tých kapitálových výdavkov a dohodli sme sa na niektorých, čo budú pre nás 

priority. Nech sa páči, do rozpravy sa prihlásil pán poslanec Knap."  

p. Knap:  "Ďakujem za slovo. Vážené poslankyne, poslanci, vedenie mestskej časti. Ja by som 

mal zopár otázok k rozpočtu, ktorý bol zverejnený a zaslaný. Tak začneme strediskom 

verejnoprospešných prác, kde tu je zahrnuté - výbeh pre psov Jantárová nový 8.500 EUR je 

zahrnutý v kapitálových výdavkoch, pričom podobný výbeh pre psov je asi 250 m ďalej na 

Jantárovej ulici, ktorý bol mestskou časťou vyčistený, pripravený a dokonca sa zabezpečil transfer 

financií z mesta Košice za podiel reklamy, na čom sme ešte pracovali. Takže, neviem, či to 

prebieha, ale spoločnosť Agro Milk mala uhrádzať ročný poplatok za reklamu, ktorá tam je 

billboard-ová, čo viedlo k tomu, že je zahrnutý výbeh pre psov ? Z akých peňazí budeme platiť 

jeho údržbu, keďže pozemok podľa informácií je mesta Košice, lebo to budú zvýšené náklady 

potom aj na údržbu. Takže, keby ste mi vedeli vysvetliť, potom sa k debate ešte vrátim.  

starostka: „No, výbeh pre psov je to na mestskom pozemku, pol je na mestskom pozemku, pol je 

na pozemku Železníc Slovenskej republiky. Daný priestor na Jantárovej ulici je nevyužitý a v 

ostatných mestských častiach majú po 4, po 5 výbehov. Mám záujem robiť pre všetky vekové 

skupiny, aj pre všetkých ľudí, ktorí  bývajú na juhu a medzi tých patrí aj skupina psíčkarov, ktorí 

by mali záujem o výbeh. Viem, že  aj ostatní poslanci sa pýtali na tento výbeh, tak práve preto som 

si dala urobiť prieskum. Za posledné dva dni mi podpísalo zriadenie výbehu okolo 72 psíčkarov, 

mám tu aj s adresami. Poväčšine je to bydlisko Jantárová, Paláriková, Ludmanská, Rosná, 

Partizánska, Fibichova, takže z daných lokalít, to psíčkari nie sú, napr. z Milosrdenstva, takže majú 

o to záujem. Jeden výbeh  je niekedy málo, niekedy môže byť obsadený, preto keď je tento priestor 

nevyužitý, tak by bolo možno dobre v danej lokalite zriadiť aj takýto výbeh. Čo sa týka 

financovania, tak financovanie by bolo z bežného rozpočtu mestskej časti Košice-juh, ide hlavne 
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o pokosenie, o údržbu, možno nejaký náter, sú to zanedbateľné financie pri takom veľkom 

rozpočte, aký máme. Nech sa páči pán poslanec, hlásite sa do diskusie."  

p. Knap: "Dobre, prejdime ku ďalšej položke v rámci rovnakého strediska 8.000 EUR plynový 

kotol. Keď som ešte v minulosti dohadoval so spoločnosťou ITKAP, aby vôbec zobrala priestory 

voľného areálu VPP, ktorý nebol obsadený, bola dohoda s majiteľmi a konateľmi spoločnosti, že 

počas nájmu si všetky investície budú financovať sami. Zrekonštruovali celý areál, 

zrekonštruovali a opravili budovu, aj všetky náležitosti z vlastných peňazí, môžete sa ísť pozrieť 

páni poslanci, robili to z vlastných peňazí. Teraz je tu položka 8.000 EUR,  my sme tu už mali 

položky vo výške 8.000 EUR a 9.000 EUR na plynové kotly, kde keď sme si urobili prieskum 

hodinový, tak plynový kotol so sumy 9000 EUR bez toho, aby sme uplatnili zľavu stál 5100 EUR. 

Tak ideme nakupovať nejaký špeciálny pre VPP, pre spoločnosť, ktorá to ani v minulom roku 

nežiadala, pretože povedala, že počas nájmu si bude spravovať priestory sama.  Z očí do očí. To 

sú fakty. Takže, prečo máme položku 8000 EUR alebo, čo sa zmenilo ?Poviem príklad, plynový 

kotol na ŠZA v minulom roku, ktorý bol realizovaný, bola objednávka na 9.100 EUR, ak sme 

dostali s pani starostkou objednávku, po zistení po hodine sme zistili, že konkurenčná firma dáva 

tento plynový kotol za 5.100 EUR. Objednávka aj realizácia sa zmenila a 4000 sme mali ušetrené 

za hodinu. Takých objednávok bolo 12, rôzneho typu, sa ešte ku nej vrátim. Takže, ak niekto 

nežiada 8000, my to zahrnieme do rozpočtu a my mu to zrealizujeme. Tak ja len sa pýtam, či je 

to v poriadku ? Ak s tým súhlasíte, lebo samozrejme ste väčšina, tak to odsúhlasíte a dohodli ste 

si na tej rade aj v poslaneckých kluboch, tak je to len štatistické konštatovanie, ale myslím si, že 

keď sa hovorilo, že treba každé € ušetriť, lebo nie sú peniaze, tak ušetríme.  To sú konkrétne veci, 

ktoré boli predrokované, lebo tam nájomca nebol v tom areáli. Celý areál bol v žalostnom stave. 

Teraz keď idete, máte označenie, majú záujem o reklamu, majú záujem o zveľaďovanie, dokonca 

majú záujem o prenajatie celej plochy, ktorá tam je, toho hangáru za podstatne vyššiu cenu. 

Neviem, či o tom viete. Sú ochotní dať oveľa vyššiu cenu za nájom celého hangáru. To je k jednej 

položke. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne pán poslanec, poprosila by som pána Ing. Záhoranského, aby 

sa vyjadril k danej položke, čo sa týka kotlu."  

p. Zahoranský: "Musíme sa vrátiť späť zhruba asi 3-4 roky dozadu, keď si pamätáte bola 

obhliadka priestorov VPP za účelom jednak obhliadky piaggia a jednak obhliadky priestorov, 

ktoré ostali prázdne po bývalom nájomcovi, ktorý nám tam odišiel. Vtedy sme mali požiadavku a 

sme boli pozerať aj plynový kotol, ktorý sa nachádzal v tej stolárskej dielni, kde to ale bolo zo 

strany poslancov podmienené tým, že pokiaľ nemáme nového nájomcu a nevieme, že či daný 

priestor bude využívaný, tak tento plynový kotol nebudeme meniť. Preto sme na základe tejto 

požiadavky nepristúpili, lebo sme nemali ani schválené finančné prostriedky a určite mnohí z vás, 

ktorí v tom volebnom období boli, tak si to takto pamätajú, a preto sme k výmene tohto plynového 

kotla nepristúpili. Ja nemám informáciu osobne o tom, že by tento nový nájomca sľúbil, že tento 

kotol vymení v rámci svojich nákladov. Ja mám požiadavku od pani Ing. V.,  ktorá komunikuje s 

týmto nájomcom, ktorý nás požiadal, keďže už je tam určitý čas a potrebuje vlastne tento priestor 
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vykúriť, aby tento kotol bol sfunkčnený z pohľadu mestskej časti. Preto sme do návrhu rozpočtu 

pre tento rok opätovne sa vrátili k tomu, kde už je teda splnená základná požiadavka, ktorá bola 

daná v tom čase, že tento kotol bude vymenený v čase, keď už tam bude existujúci nájomca, ktorý 

nám platí za dané priestory. K tomu poviem len toľko. Čo sa týka samotnej ceny kotla treba 

myslieť aj na to, že my nemôžeme sa riadiť iba cenou, ktorú uvidím ako samotná cena plynového 

kotla, pretože k tomu, napr. v rámci ŠZA sme museli dokupovať ovládanie daného kotla, lebo 

dodávateľ nám proste dodal kotol bez ovládania, čiže tá cena sa potom ešte navyšovala. 

Samozrejme boli tam aj ďalšie navýšenia a ďalšie faktúry, čiže ja nemôžem vychádzať z toho, že 

si pozriem cenu na internete, že plynový kotol stojí 5.000 EUR, ale musím rátať aj s cenou za 

montáž, inštaláciu, dodanie a všetky tie súvisiace veci. Revízie, že či sa dá ten kotol potom napojiť 

na existujúce rozvody, alebo treba nové rozvody, lebo v tomto prípade aj rozvody trebalo meniť. 

Čiže, tá cenová ponuka, ktorá bola vypracovaná, bola vypracovaná na základe obhliadky. Nielen 

na základe internetovej nejakej ponuky, že som si našiel cenu len za samotný kotol. Takže toľko 

z mojej strany. Ďakujem."  

starostka: "Samozrejme, treba lepšie špecifikovať požiadavky pri verejnom obstarávaní a aj keď 

raz tam nie je riadiaca jednotka, tak nám nedodá dodávateľ s riadiacou jednotkou ale bez. A potom 

samozrejme, keď sa namontuje ten kotol, treba tú riadiacu jednotku zakúpiť zvlášť. Riadiaca 

jednotka musí sedieť presne na daný typ kotla, ale od toho sú profesionáli.  Tak práve preto treba 

mať viacej obhliadok, aby to fungovalo. Čo sa týka, že by mali záujem obstarať nám kotol alebo 

nejaké iné vymoženosti. Asi približne pred mesiacom som bola na stredisku v areáli VPP, 

komunikovala som s ITKAP-om s danou spoločnosťou a ani náznak nebolo, len  viem, že sa máme 

stretnúť na nejakom budúcom rokovaní, ale že by nás chceli nejak financovať, nemám o tom 

informácie. Ale pokiaľ áno, budem veľmi rada a dvere majú v mojej kancelárii stále otvorené.         

S faktickou poznámkou na pána poslanca Knapa sa prihlásil pán poslanec Blanár, nech sa páči."  

p. Blanár: "Ďakujem pani starostka. Už veľa vecí bolo povedané, z toho čo som chcel reagovať, 

takže, áno, ja si to pamätám, keď sme ten kotol nekupovali, pretože sme povedali, že nekúpime 

kotol, ktorý nebude využívaný alebo predimenzovaný a že kúpime kotol, keď príde na to vhodná 

príležitosť, keď v podstate dané priestory budú využité, zazmluvnené, prenajaté a potom si 

povieme, aký veľký kotol  nám treba. Pamätám, ešte mi pamäť slúži, takže ten čas ak prišiel, tak 

ten kotol chceme zaobstarať, pretože máme nájomcu, to je jedna vec. Čo sa týka finančných vecí, 

tak ako minulého roku sme obstarávali, či už tlačiareň, kde sme sa tu napočúvali, čo všetko, aké 

tlačiarne sú na trhu a za polovičné ceny, čiže pán poslanec Knap tu už veľa vecí narozprával, nie 

všetko je to pravda, lebo tlačiarne treba porovnávať tak isto typy tlačiarní, jednoducho, či je to so 

zárukou, akou zárukou, so servisom atď,. Takže odtiaľ-potiaľ, ja by som chcel poprosiť pani 

starostku, ak je priestor na rokovanie s daným nájomcom, ak nájomca prejaví záujem a je štipka 

pravdy toho, čo tu bolo povedané od pána poslanca,  že nám chce kúpiť kotol, alebo sa uzmluvnil. 

že kúpi kotol na vlastné náklady, pani starostka, zvolajte také stretnutie. Som veľmi zvedavý, aký 

bude výsledok. A či sa zase tieto slová potvrdia pána poslanca alebo len mláti prázdnu slamu. Čiže 

budem veľmi rád, keď ušetríme z kapitálového rozpočtu 8000 alebo 6000 proste nejakú položku 

na kotol, keď nám nájomca kúpi a nainštaluje kotol. Čo sa týka súm, ja som požiadal pani starostku 
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aj dnes na rade, ako poslanci sme mali možnosť sa vyjadrovať k predmetu obstarávania tzn., ak 

tento rozpočet dnes a sú tam nejaké sumy na určité položky, ak úrad bude mať spracovaný predmet 

obstarávania a ide osloviť už tie firmy, aby poslanci takúto informáciu mali. Aby vedeli ešte 

hovoriť do predmetu obstarávania. Každý z nás pracuje v nejakej oblasti, každý z nás môže tento 

predmet obstarania lepšie opísať, pripadne dať tip na firmu, ktorá to môže dať lepšiu ponuku.  

Čiže, aby do predmetu obstarávania boli zakomponovaní poslanci za účelom robiť to 

transparentnejšie a možno lacnejšie. Takže, neberme sumy, ktoré máme v rozpočte, že už dnes 

ideme za tieto sumy nakupovať. Zase je tu nejaká demagógia. Takže ďakujeme, je to faktická 

nechcem, budem ešte reagovať samozrejme, keď bude na čo. Ďakujem."  

starostka: "Nech sa páči pán poslanec Sušila."  

p. Sušila: "Ja len dve veci k tomu kotlu. V prvom rade, ak nám nájomca si kúpi ten kotol a nikdy 

nevieme, čo bude v budúcnosti, o pol roka odíde, on si ten kotol zoberie so sebou, čiže ten kotol 

budeme musieť tak, či tak pre nového nájomcu kúpiť. To je prvá vec a druhá vec, kotol spadá, ak 

by sme hovorili ako občania pod hypotéku, čiže to, že si oni vymaľovali, dali si koberce, opravili 

si okná, atď., urobili si reklamu na priečelí, to všetko si teoreticky tie koberce môžu zobrať, lebo 

to je ich taký bežný výdavok, náklad, že chcú mať krajšie niečo, ale toto je kotol. To je už 

investícia do cudzieho majetku a pod. si pán poslanec pamätáš, že keď sme mali deti na 

Smetanovej, vtedy bola veľká roztržka aj s pani riaditeľkou, keď chcela, aby mi ako rodičia sme 

zaplatili nové okná na škôlke a vtedy som tvrdo voči tomu vystúpil a potvrdilo to aj mesto, že mi 

ako rodičia alebo teda OZ rodičovské združenie nemôžme investovať do cudzieho majetku, lebo 

zasahujeme do budovy. Obdobne je to ten kotol, preto som spomenul hypotéku, že to spadá pod 

hypotéku. Nebude mi spadať to, že si vymaľujem, to z hypotéky nezaplatím, ale kotol si viem 

kúpiť, čiže to spadá pod nás ako majiteľov budovy, preto ten kotol by sme mali v podstate kúpiť 

my, lebo nám ostáva akože nastalo. Takže ja skôr z toho účtovného hľadiska, možno pán inžinier 

Zahoranský mi to potvrdí, že proste malo by to byť tak, ale hovorím, nebol som pri tom rokovaní, 

možno oni keď chcú kúpiť kotol, nech sa páči."  

starostka: "Je to na polemiku, treba si sadnúť za okrúhly stôl, dohodnúť podmienky kúpy kotla 

danou firmou a určite im vyjdeme v ústrety. Nech sa páči pán poslanec Knap."  

p. Knap: "Ďakujem pekne, budem rád, keď pán poslanec Blanár nebudeš osobný, ale vecný.            

O demagógii by som tu vedel hovoriť a o veľkej, ale dobre. Ja nebudem osobný. Spomenul si 

tlačiareň. Budem hovoriť o tlačiarni, nie o Tebe. Tak tlačiareň bola vysúťažená za 9.100 EUR, tak 

sú to fakty, každý sa dozvedel. Ale nie každý sa možno dozvedel to, že týždeň pred ukončením 

obstarávania, ktoré robí pani V.,  my sme vedeli víťaza súťaže.  A to mi vadilo na tej súťaži.  A 

myslím, že aj ostatným. Ako je možné, že víťaz bol oznámený vopred. Pred skončením.  To je 

otázka, ktorá pol roka nebola zodpovedaná. Ja čakám na tú odpoveď.  A ponuka tlačiarne s tými 

parametrami, ktoré si spomínal a hovorím o tlačiarni,  najnižšia bola vo výške 4.400 EUR. Napriek 

tomu, môžeš sa usmievať, tu ponuku má pani starostka v šuplíku. Ja osobne som jej ju dal."  
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starostka: "Dodávala som ju do spisu ku pani kontrolórke, tam sú všetky ponuky, ktoré mám. 

Bola to čisto  tlačiareň, plus atramentové náplne a to vyšlo okolo 6.000 EUR, za ktoré bola táto 

tlačiareň vysúťažená."  

Knap: "No teraz je za 6500, ale nie za 9100. Je to zlé ? Že sa ušetrilo 3.000 EUR ? My môžeme 

polemizovať nad tým, že bola zrušená súťaž a že sa zaplatilo 500 EUR za posudok. Pričom sme 

mali podobný posudok aj z inej mestskej časti ako zrušiť súťaž."  

starostka: "Si myslím, že tento bod už bol prerokovaný na ostatnom zastupiteľstve."  

p. Knap: "Bol, ale ja len pripomínam, že ak má byť niečo demagógiou je to zlé, keď sa ušetrí 

3.000 EUR ? Je zlé, keď vieme vopred víťaza súťaže ? Spochybnilo sa niečo ? Keď už máme byť 

transparentný a máme sa informovať. Hovoríme nie o menách, hovoríme vecne,  o veci.  Máme tu 

v položkách chodník Turgenevova 25.000, potom je tu nasvietenie priechodu pre chodcov na 

Gemerskej za 75 000. Z časti tu asi budeme suplovať mesto Košice, predpokladám. Podľa toho, 

z čoho to majú byť použité prostriedky, z poplatku pre rozvoj. Tak poviem, že v inej mestskej časti 

použili na kompletné osvietenie ulíc dohodu s mestom Košice, teda čerpanie 670 000 EUR. A 

majú nové osvetlenie z rozpočtu mesta Košice. Dobre, ak sa rozhodla mestská časť, že tu bude 

robiť z vlastných prostriedkov, odsúhlasíte,  schválite a bude to tam.  V projektovej dokumentácii 

máme komunitnú kaviareň. My keď sme na komisii výstavby aj na finančnej v predchádzajúcom 

volebnom období chceli riešiť kaviareň, keď si pamätáte pri Hoteli Centrum, tak dali sme súhlas, 

aby súkromná spoločnosť, ktorá sa venuje činnosti podobného typu v Košiciach si zrekonštruovala 

priestory a máte tam tú sklenenú kocku. Mestská časť dala len súhlas, ako aj mesto. Nás to nestálo 

nič. Je tam krásna kaviareň pri hoteli Centrum, kde ľudia si zvyknú posedieť. Ja sa pýtam, kto z 

nás má skúsenosti s tým, že by zriadil kaviareň v SRC ? Ešte ju prevádzkoval a platil. Lebo ak 

máte takéto skúsenosti, budem veľmi rád. Z čoho to budeme platiť ?  Aj prevádzku, nielen 

projektovku.  Tak musíme potom pripraviť kaviareň. Ďakujem zatiaľ. Budem čakať na odpovede."  

starostka: "Pán poslanec Knap, treba chodiť na stretnutia poslancov, ktoré zvolávame, lebo presne 

o takýchto veciach ako je kaviareň sa tam rozprávame, ako by bolo najlepšie, aby sme ju zriadili 

a pokiaľ by sme ju nezradili my, tak hľadáme investorov, ktorí chodia pravidelne a riešia s nami, 

ako by si ju zriadili oni. Presne aj dnes som mala takého investora, s ktorým som sa rozprávala, že 

čo by bolo najlepšie pre našu mestskú časť, aby sme do toho investovali čo najmenší objem 

financií. Keby si chodil na stretnutia, určite by si sa dozvedel viac, netreba len kritizovať, že 

mestská časť bude suplovať mesto. Si rovnako mestský poslanec, treba bojovať aj za mestskú časť, 

aj za tento úrad.  A ešte bola nejaká otázka ?  Chodník na Turgenevovej - keď sa ideš pozrieť na 

revitalizáciu Lomonosovova - Turgenevova - ako vyzerá vnútroblok? V akom stave je ?                      

V hroznom.  Tak presne ten chodník, ktorý je tam, by sme chceli zrekonštruovať, aby to aspoň 

trošku vyzeralo. Lebo v meste Košice sa nepohneme ďalej. A pokiaľ máš nejaké projekty alebo 

návrhy, rada Ťa uvítam, ale netreba len kritizovať cez maily alebo na miestnom zastupiteľstve. My 

sa tu ideme potrhať, robíme všetko, čo môžeme, suplujeme finančnú situáciu mesta, suplujeme 

mesto pri osvetleniach a tak isto pri chodníkoch, ale robíme všetko, čo môžeme. Pani kontrolórka, 

nech sa páči."  
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kontrolórka: "Ďakujem za slovo pani starostka. Pán poslanec, ďakujem za podnety  a ako už bolo 

povedané v rámci kontroly, ktorá bola robená k tlačiarni, dostala som všetky podklady, ktoré boli 

súčasťou spisu, boli podpísané, že sú to originály a všetko čo k tomu bolo a ani na jednom papieri 

nebola žiadna zmienka, oznámenie, podnet  o tom, že bola nejaká informácia o výsledku, že kto 

vyhrá danú súťaž, ešte pred tým ako celé to bolo ukončené.  A v súvislosti s tým by som to 

považovala za najlepšie, aby sa táto téma uzatvorila a do budúcna, čo sa týka verejného 

obstarávania, aby bol vždy dodržaný postup, ktorý sa má dodržať v rámci verejného obstarávania 

a nedochádzalo k tomu, k čomu došlo.   A kvitujem, že sa ušetrili finančné prostriedky, ale všetko 

treba v rámci zákona a postupov. Dobre, nebudem komentovať. Ďakujem pekne.“ 

starostka: "Ďakujem pani kontrolórka, nech sa páči s faktickou poznámkou pán poslanec Blanár."  

p. Blanár: "Dobre, tak zase budem len vecný. Presne o tejto demagógii ja tu teraz hovorím, ktorá 

tu bola, zase na predrečníka reagujem s faktickou na pána Knapa. Keby si bol na tých stretnutiach, 

by si presne vedel, že nikto z mestskej časti neuvažuje o postavení kaviarne. Nechceme ju 

projektovať, nechceme ju postaviť, nechceme ju prevádzkovať. Na x stretnutiach to bolo 

povedané, ja hovorím to, čo bolo dohodnuté a prečo za to zahlasujeme, pretože je tu myšlienka 

nejakým spôsobom daný priestor zveľadiť, osloviť investorov a možno sa nejak spolupodieľať, či 

už štúdiou, či spolu nejakou, jednoducho z kapitálových peňazí nejakou položkou na tom, aby sme 

do daného priestoru niekoho pritiahli. Preto je tam taká čiastka, aká tam je. Je to 5000, ani o chlp 

viac. Čiže na týchto stretnutiach všetkých pracovných, či už pracovných stretnutiach, či už na 

komisiách toto bolo jednoznačne povedané. Takže otázky typu demagógie, že jednoducho tu 

ideme stavať kaviareň a dá sa to ináč urobiť, nie sú na mieste.  Máme to vydiskutované. Ani na 

jednom stretnutí si nebol. Vedel si."  

starostka: "29 minút."  

p. Blanár: "A všetko ostatné, že to rokovanie trvalo ďalšie 2 hodiny, to ťa už nezaujíma.  K 

rozpočtu sme sedeli dve a pól hodiny. Nebol si tam.  Čiže, treba sa pýtať a potom treba mať 

možno také demagogické prejavy, keď sú podložené na nejakom ráciu. Takže to len by som chcel 

povedať, na faktickú asi ťažko, už by si mohol vedieť, že asi nevieš reagovať faktickou na 

faktickú. Bol som faktickou prihlásený a znova som faktickou prihlásený. Tak som zvedavý na 

koho budeš reagovať, keď si na starostku prihlásený. Čiže nie, ja chcem povedať toľko, že tento 

programový rozpočet bol pripravovaný po nejakej vzájomnej diskusii a kde bol priestor na 

vydiskutovanie a jednoducho tieto niektoré položky zmizli, niektoré sa upravili finančne, niektoré 

sa vydiskutovali, ináč by sme dneska za nich nehlasovali. Čo sa týka priestoru určeného pre 

venčovisko, uvidíme, ako sa to v podstate podarí mestskej časti. Nie je to vec jednoduchá, keďže 

pozemok nie je náš, čiže uvidíme, či tento rok sa tu vôbec niečo stihne zrealizovať. Ale myšlienka 

je dobrá. Tých venčovísk tu nie je dosť. A sú to finančné prostriedky, ktoré vyberieme od 

psíčkarov, takže nevidím dôvod, prečo by mali ísť do inej oblasti. Moja odpoveď alebo kolega 

odpoveď mojich kolegov, prečo za to zahlasujeme. Ďakujem."  

starostka:  "Ďakujem veľmi pekne, pán poslanec Knap, môžeš reagovať na mňa."  
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p. Knap: "Budem reagovať pani starostka na tých 29 minút. 20 minút sme čakali, kým sa zídu 

poslanci, a 9 minút na excel-ovskú tabuľku. To bol môj dôvod, prečo som odišiel. Trošku dlhý 

čas konštatovali to aj ostatní, ktorí prišli, že sme prvú polhodinu úplne stratili." starostka: "Nie 

pán poslanec, presne si odišiel 15: 29, mám to zapísané."  

p. Knap: "O 15.00 hod. bolo zvolané stretnutie, ale nebudeme hovoriť o detailoch. Tam ešte 

padla jedna myšlienka ohľadom toho, ako zastupujem mestskú časť. Tak zastúpenie mestskej 

časti v minulom roku myslím, že bolo dostatočné 240 tisíc by sme nikdy nedostali na zastrešenie 

ľadovej plochy. Na to mám svedkov, na to aj oznam pre finančné oddelenie, oznam pani starostke, 

kedy peniaze prídu, že to bolo dorokované a projekt sa mohol dokončiť. Takže, to snáď 

nepoprieme a ešte jednu vec určite budeme konfrontovať, pani starostka, pamätáš si týždeň pred 

ukončením súťaže, že sme vedeli víťaza ? Kto vyhrá tlačiareň? Alebo to poprieš?  

starostka: "Áno, bolo nám to oznámené."  

p. Knap: "Dobre, ďakujem pekne, nie je to demagógia, to sú fakty."  

starostka: "Písomne to nemáme nikde."  

p. Knap: "Bolo nám to oznámené."  Džentlmenskú dohodu považujem podstatne viac ako 

písomnú. Podobne to bolo pri kontajnerovisku. Kontajnerovisko na Ludmanskej ulici, ktoré bolo 

realizované, je tam príspevok investora?“   

starostka: "Áno je."  

p. Knap: "29. decembra 2022 to bolo dohodnuté, ešte aj  za prítomnosti p. K. Že nám investor dá 

peniaze, ktoré boli dva roky predtým ponúknuté mestskej časti na realizáciu kontajneroviska.  Čo 

mu chýba, nie je tam solár a osvetlenie.  Aj toto bolo dohodnuté na tom stretnutí.  Žiada a prosí, 

aby sa to zrealizovalo v najbližšom období alebo v budúcom roku. Chce si tam prepojiť aj web 

kameru  na vrátnika, aby to bolo bezpečné. Ttoľko z mojej strany.“ 

starostka: "Čo sa týka tlačiarne, myslím si, že už túto tému sme uzatvorili na ostatnom 

zastupiteľstva a nebudem sa ku nej 1000 × vracať, to je 1 téma, 2. téma 15:29 si odišiel pán 

poslanec z toho stretnutia a hovorím,  treba chodiť na zastupiteľstvá, treba chodiť na stretnutia. A 

čo sa týka tých 240 000 z mesta Košice, nebola to len tvoja práca, bola to naša spoločná práca a 

sme vydrankali od mesta Košice tieto financie, lebo si myslím, že z každej strany sme žiadali. A 

nie len Ty, ja, ale si myslím, že aj niektorí možno z poslancov, aby nás podporili pri uznesení, 

ktoré som predkladala v danom období, aj ostatní poslanci z mesta. Nech sa páči, pán poslanec 

Hlinka."  

p. Hlinka: "Ďakujem za udelenie slova. Vážené poslankyne, poslanci, vedenie mestskej časti. 

Čiastočne už bolo zodpovedané, čo som sa chcel opýtať, že v tej položke projektová dokumentácia 

5000 EUR na komunitnú kaviareň. Som rád, že ste si, zdá sa, tiež osvojili túto myšlienku. Ja som 

o nej taktiež o nej v minulosti uvažoval. Až bude daná projektová dokumentácia vyhotovená, aká 

je predbežná vízia nejakej ako keby spolupráce alebo prevádzkovania tejto eventuálnej komunitnej 
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kaviarne, ako aj ekonomická udržateľnosť ? Vieme, že v Atómii, v Astórii bola na rohu kaviareň, 

ktorá tam už nie je, je tam lekáreň, čiže, či toto bolo nejak zobrané do úvahy tá ekonomická stránka 

eventuálnej budúcej kaviarne. Ďakujem.“  

starostka: "Čo sa týka prevádzkovania kaviarní, určite by sme to neprevádzkovali my, možno 

nejakú vizualizáciu by sme poskytli investorovi alebo búracie práce, ale neviem, že či to môže ísť 

z kapitálových, nie nemôže ísť, takže iba z bežných výdavkov. Búracie práce by sme mu poskytli 

a potom priestor cez osobitný zreteľ. Mám investora, s ktorým som presne dnes rokovala pred 

dvoma hodinami, ktorý by mal záujem o prevádzkovanie takejto kaviarne u nás, bol by to typ 

kontajnerovej kaviarne, vo veľkosti veľkého lodného kontajneru. Pokiaľ by sa danému 

prevádzkovateľovi nedarilo, aby si vedel ten kontajner zobrať a ísť s ním na iné miesto, lebo 

samozrejme rozmýšľali sme o tom, že by aj zrekonštruoval daný priestor, ale tam by musel 

investovať veľa financií a pokiaľ by to nebolo rentabilné ako by sa ku tomu postavila mestská časť 

? Tam je tá otázka. Že či by sme mu potom zaplatili ušlý zisk alebo, čo s tým. Tak rozmýšľame 

nad touto možnosťou. Nech sa páči pani poslankyňa Ivančová.“ 

p. Ivančová: "Ja by som len k tej kaviarni. Mne sa tá myšlienka páčila, len by som ešte poprosila  

ako sa hovorilo na tom pracovnom stretnutí, kde nebol každý, aby sa možno oslovilo to občianske 

združenie, ktoré tam máme, aby vedeli sa poprípade zapojiť aj oni. Funguje takáto kaviareň na 

hlavnej Kaviareň Rozprávka a myslím, že ide im to veľmi dobre a sú s tým všetci spokojní, čiže 

podľa mňa aj touto cestou by sme sa mohli vydať. Je to vlastne agenda našej sociálne komisie, 

čiže my sme k dispozícii keby trebalo. Zároveň by som bola rada, aby aj ten investor, ktorého 

spomínate sa orientoval týmto smerom, aby to nebral úplne komerčným spôsobom, keďže 

nechceme, ešte stále nie som stotožnená s tým, že to SRC by malo byť vyslovene komerčné nie 

zamerané, ale aby sme sa pohli možno aj tým smerom. Ďakujem pekne."  

starostka: "Ja som rada, keď taký investor príde, budeme môcť s ním spolupracovať, určite som 

mu načrtla aj spoluprácu s občianskym združením Usmej sa na mňa, nebráni sa tomu. Nech sa 

páči pán poslanec Knap s faktickou poznámkou.“  

p. Knap: "Môžeme vedieť názov toho investora alebo prevádzkovateľa kaviarne, čo by mal 

záujem, čo bol na rokovaní pred dvoma hodinami."  

starostka: "Zatiaľ je to v štádiu riešenia, keď to bude aktuálne, zvolám stretnutie poslancov na 

ktorom predstavíme bližšie kroky."  

p. Knap: "Takže je utajený momentálne?"  

starostka: "Áno."  

p. Knap: "Tak bude utajený. Tam by som doplnil ešte jednu informáciu, máme tam nafukovací 

hrad 8.000 EUR, pamätám si výrok vedúceho ŠZA: „Pevne verím, že mi už na ŠZA nebudete robiť 

Disneyland a budete investovať do športovísk.“ Takže máme znovu v histórii nafukovací hrad, ak 

tam má byť a je v zlom stave tak v pohode, ale bolo to prekonzultované aj s pánom Rácom ? 

Ďakujem."  
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starostka: "Prišli sme o 1 hrad pre deti od troch rokov, takže ten hrad, ktorý je v rozpočte má 

nahradiť daný hrad a tým pádom, že je to hrad z kapitálových výdavkov poplatok za používanie 

hradu vieme premeniť na bežné výdavky, ktoré nám chýbajú v rozpočte. Nech sa páči s faktickou 

pán poslanec Očkaják.“  

p. Očkaják: "Ja by som chcel každému, kto sa zúčastnil tých pracovných rokovaní k rozpočtu 

poďakovať, že bol toho súčasťou a tých pracovných stretnutí od začiatku roka bolo mnoho. Veľa 

sme nad tým rozpočtom pracovali. Začali sme s nejakým nástrelom -640 000 a teraz sedíme tu a 

máme z toho vyrovnaný rozpočet. Tak každému, kto sa týchto rokovaní zúčastňoval, nejakým 

spôsobom prispel patrí vďaka, taktiež ekonomickému oddeleniu a tým chcem aj do budúcna 

povedať naozaj je veľmi dôležité na tie rokovania chodiť, aj keď hociktorý poslanec v danom čase, 

ak je pracovné rokovanie nemôže, môže sa ako hosť  zúčastniť finančnej komisie, môže hocikedy 

prísť na úrad, môže prísť za vedúcim ekonomického, takže tých možností bolo veľa a po pravde 

si neviem teraz predstaviť, že by sme teraz každý, kto v niečom nemá jasno a každý by tu hovoril, 

tak to by asi trvalo to zastupiteľstvo do noci. Takže do budúcna zúčastňovať sa tých pracovných 

stretnutí. Každému ďakujem, že na tých zasadnutiach bol a na tomto rozpočte sme sa naozaj zhodli  

obidva kluby a veríme, že dnes ho schválime a budeme môcť realizovať pre občanov. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem pán poslanec,  ja si za rozpočtom stojím. To, čo je v rozpočte, na tom sme 

sa dohodli a sú tam všetky dôležité veci, ktoré by sme chceli realizovať tento rok. Nech sa páči 

pán poslanec Blanár.“ 

p. Blanár: "Dobre, takže ešte k téme hradu. Zase, sedeli sme na tých stretnutiach nie nadarmo 2 

hodiny a viac, aby sme si veci vydiskutovali, aby dnes rozpočet, keď ho máme schvaľovať bol 

vecou samozrejmosti a aby sme si základné otázky sme si tu nedávali, takže toto nie je ďalší hrad. 

Toto je hrad, ktorý nahradí nefunkčný hrad a keď sme si v podstate povedali, že peniažky z mesta 

už neprídu definitívne účelové viazané pre Alejovú, tak jednoducho máme požiadavku, aby tá 

Alejová hospodárila, s čo najlepším výsledkom a neťahala peniaze z mestskej časti, pretože z 

mesta už neprídu. Na týchto stretnutiach jednoznačne sme si povedali, že  Alejová musí  

hospodáriť a urobiť všetko pre to, aby mala vyrovnaný rozpočet do nuly. Ak má prevádzkovať o 

jeden hrad menej ako mala doteraz, keď mala 4 roky tak je to asi ťažké. Čiže, máme zastrešenú 

ľadovú plochu, kde sa našiel priestor v letnej sezóne na hrady a potrebujeme len doplniť hrad. bolo 

to detailne vysvetlené pánom Rácom. Požadoval to  a zase len polopravdy a nepravdy a nemáš 

informácie pán poslanec. A vyťahuješ to na zastupiteľstve, pritom stačilo sa opýtať na pracovnom 

rokovaní, prečo hrad ?  Ak by ti to bolo takto vysvetlené s predstihom, verím, že aj za to by si 

dvihol ruku, lebo je to dobrá vec. Lebo máme kapitálové peniaze, chýbajú nám prevádzkové,  

potrebujeme len ďalšie atrakcie na Alejovej, ktoré pritiahnu ľudí a zvýšia návštevnosť, čiže 

vstupné. Má to logiku, treba sa len pýtať.  A nie dnes. Lebo tu všetci zbytočne zabíjame čas. toto 

bolo vysvetlené viackrát. Ďakujem. Pýtaj sa a pracuj ako poslanec nielen tu."  

starostka: " S faktickou pán poslanec Knap."   
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p. Knap: "Samozrejme, že pracujem ako poslanec, aj tu aj na meste Košice preto sa po pól roku 

podarilo dohodnúť odpredaj pozemku pri Ludmanskej ulici, ktorý bol zamietnutý na zastupiteľstve 

južanskom  bude teraz kupovať mesto Košice od p. K. Je to možno úsmevné, ale reálne, nie 

demagogické."  

starostka: "Dobre, buďme prosím pri rozpočte, téma je rozpočet a nie pozemky, aj my z mestskej 

časti sme viackrát urgovali a na každej jednej porade máme túto tému odkupu pozemkov - zámena 

pozemkov Ludmanská. dánske každú jednu poradu sa pýtam, v akom stave je pozemok a voláme 

na mesto a riešime, aby sme vyšli v ústrety po správnosti obyvateľom Ludmanskej ulici. Nech sa 

páči pán poslanec Tobák. Dobre, tak nech sa páči, pán poslanec Blanár."  

p. Blanár: „Dobre, aby som jednou vetou alebo dvoma uviedol zase veci na pravú mieru.  Naše 

zastupiteľstvo odmietlo kúpu za 1 € pozemku na Ludmanskej, lebo je to nesystémový krok a to, 

čo sa udialo na meste nám dalo za pravdu. Okolité pozemky sú mesta, nie je jediný dôvod, prečo 

by aj tento pozemok nemal byť mestský.  Aj do budúcnosti, aj z pohľadu správy, zimnej, letnej 

údržby. Len sa potvrdilo to, s čím prišiel klub Tím Juh, že, navrhované riešenie nebolo správne a 

mesto nemalo jediný dôvod  neodkúpiť tieto pozemky. Pán poslanec zase prekrúca. Prekrúcaš 

vkuse, nezmeníš sa.  Na to sme si už zvykli."  

starostka: "Nebudeme osobný, sme pri rozpočte."  

p. Blanár: "Ďakujeme. Chcel som toto uviesť na pravú mieru. My sme všetci veľmi radi, že mesto 

pochopilo, že tento pozemok je mestský a má byť mestský. Ďakujem.“ 

starostka: "Pri magistráte a  pri meste hovorím, že vtedy je to pravda a potvrdenie, keď bude 

zmluva o predaji pozemku a podpísaná, resp. o kúpe pozemku, lebo dovtedy nič nie je pravdivé. 

S faktickou p. poslanec Tobák."  

p. Tobák: "Ďakujem za slovo. Dobrý deň všetkým. Podarilo sa mi predbehnúť pána poslanca 

Knapa, som rád. Ja by som chcel dať v podstate hlasovať v procedurálnom návrhu ukončenie 

rozpravy v tomto bode, lebo bola táto téma prebratá na x komisiách, na x pracovných stretnutiach, 

na poslaneckých kluboch, aj na ďalších stretnutiach, aj online, aj offline a všetko možné, takže si 

myslím, že ak tu na si pán poslanec Knap potrebuje robiť PR alebo neviem čo, tak je tu potom 

zbytočné diskutovať o nepýta sa žiadna relevantné otázky ku rozpočtu, žiadny iní poslanci nie sú 

prihlásení do debaty, takže, teda do rozpravy, navrhujem ukončil rozpravu, poďme o tom hlasovať. 

Ďakujem pekne."  

starostka: "Procedurálny návrh o ukončenie rozpravy s dobehnutými príspevkami alebo bez ? Je 

tam faktická alebo s dobehnutím faktických poznámok ? Bez ? Takže procedurálny návrh, dávam 

hlasovať o procedurálnom návrhu  ukončení rozpravy. Nech sa páči, hlasujte."  

Číslo hlasovania: 3 

Číslo bodu: 2. 

Návrh Programového rozpočtu Mestskej časti Košice Juh na roky 2024-2026  
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Procedurálny návrh ukončenie diskusie 

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 11 

starostka: "Za 9, proti 0, zdržali sa 2, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. Môžeme tým 

pádom prejsť ku predneseniu návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie. Nech sa páči.“  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Juh v súlade s § 11 ods. 4 

písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, s § 14 

ods. 3 písm. d) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a v 

súlade s ustanovenia zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

A) berie na vedomie 

Stanovisko kontrolóra Mestskej časti Košice – Juh k Návrhu programového rozpočtu Mestskej 

časti Košice - Juh na roky 2024 – 2026 

B) schvaľuje 

1. Programový rozpočet Mestskej časti Košice – Juh na rok 2024 

v €  

Príjmy celkom  6 615 164 

Výdavky celkom  6 541 264 

Rozdiel – prebytok       73 900 

 

Bežný rozpočet 

Príjmy   3 910 705 

Výdavky   4 014 304 

Rozdiel - schodok     -103 599 

 

Kapitálový rozpočet 

Príjmy   1 946 614 

Výdavky   2 526 960 

Rozdiel – schodok    -580 346 

 

Finančné operácie 

Príjmové      757 845 

Výdavkové      0 

Rozdiel – prebytok     757 845 
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2. použitie Rezervného fondu na rok 2024 vo výške 419 583 € v súlade s § 15 ods. 2 zákona                  

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov. 

3. vytvorenie nového podprogramu 4.4 Miestne občianske a preventívne služby v rámci programu 

4. Bezpečnosť. 

C) poveruje 

starostku Mestskej časti Košice – Juh 

v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, s § 14 ods. 3 písm. d) zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice                     v znení 

neskorších predpisov, s § 14 ods. 2 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov ako aj v súlade 

so Zásadami hospodárenia s finančnými prostriedkami Mestskej časti Košice – Juh aktualizovať 

Programový rozpočet: 

- o účelovo určené prostriedky poskytnutých zo štátneho rozpočtu, z Európskej únie a iných 

prostriedkov zo zahraničia poskytnutých na konkrétny účel, z rozpočtu iného subjektu verejnej 

správy a darov, ak darca určí účel daru, 

- o prostriedky krátkodobých návratných zdrojov financovania na vyrovnanie časového nesúladu 

medzi príjmami a výdavkami bežného rozpočtu a nevyčerpaných prostriedkov                        z 

predchádzajúcich rokov v rámci príjmových a výdavkových finančných operácií,  

- o nevyhnutné zmeny v priebehu rozpočtového roka rozpočtovými opatreniami v časti bežného 

rozpočtu do výšky 10% a v časti kapitálového rozpočtu do výšky 2% schváleného rozpočtu. 

 

D) berie na vedomie 

Programový rozpočet Mestskej časti Košice – Juh na roky 2025 a 2026 v zmysle predloženého 

návrhu. 

Súčasťou tohto uznesenia je tabuľková časť Programového rozpočtu Mestskej časti Košice             – 

Juh na roky 2024 - 2026. 

starostka: "Ďakujem, nech sa páči hlasujte.“  

Číslo hlasovania: 4 

Číslo bodu: 2. 

Návrh Programového rozpočtu Mestskej časti Košice Juh na roky 2024-2026  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 10 

Proti: 1 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 
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Prítomní: 11 

starostka: "Za 10, proti 1, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol. Ďakujem.“ 

 

---potlesk---- 

 

K bodu č. 3: Návrh dodatku č. 2 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami 

Mestskej časti Košice – Juh 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Vážená pani poslankyňa, vážený pán poslanec, bodom číslo 3 je návrh dodatku číslo 

2 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami mestskej časti Košice-juh. Účelom dodatku 

číslo 2 je spracovať navrhnuté zmeny a opravy v súlade so správou o výsledkoch kontroly zo dňa 

8. 9. 2023 a zosúladiť dané zásady s platnou právnou úpravou. Finančná komisia na svojom 

májovom zasadnutí prerokovala návrh dodatku číslo 2 k zásadám hospodárenia s finančnými 

prostriedkami mestskej časti Košice-juh, ktorý odporučila bez pripomienok predložiť na 

schválenie na najbližšie rokovanie miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh. Nech sa 

páči, otváram rozpravu k danému bodu. Uzatváram rozpravu a poprosím o prednesenie návrhu 

uznesenia predsedom návrhovej komisie.“  

Návrhová komisia: " Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh v súlade s platnými 

právnymi predpismi schvaľuje Dodatok číslo 2 k Zásadám hospodárenia s finančnými 

prostriedkami Mestskej časti Košice-Juh."  

starostka: "Nech sa páči hlasujte.   

Číslo hlasovania: 5 

Číslo bodu: 3. 

Návrh dodatku č. 2 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami Mestskej časti Košice 

Juh  

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0  

Prítomní: 10 

starostka: "Za 10, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 
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K bodu č. 4: Návrh na krátkodobý prenájom majetku (indoorové atrakcie a športové 

ihriská)  v Športovo — zábavnom areáli na Alejovej ulici 2H v Košiciach pre neziskovú 

organizáciu RADA SENIOROV mesta Košice, n.o., so sídlom Trieda SNP 1280/48A, 040 11 

Košice-Západ, IČO: 51184389 z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

______________________________________________________________________________

starostka: "Bodom č. 4 je Návrh na krátkodobý prenájom majetku (indoorové atrakcie a športové 

ihriská)  v Športovo — zábavnom areáli na Alejovej ulici 2H v Košiciach pre neziskovú 

organizáciu RADA SENIOROV mesta Košice, n.o., so sídlom Trieda SNP 1280/48A, 040 11 

Košice-Západ, IČO: 51184389 z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Nezisková organizácia rada 

seniorov  mesta Košice požiadala dňa 29. 4. 2024 našu mestskú časť o krátkodobý prenájom a to 

jednotlivých športových ihrísk a atrakcií, ktoré sa nachádzajú v športovo-zábavnom areáli a pretože 

podporujeme seniorov, tak im chceme vyjsť s týmto osobitným zreteľom v ústrety. Tento návrh 

bol vyvesený 15 dní, takže je to všetko správne. Otváram rozpravu k danému bodu. Uzatváram 

rozpravu a prosím o prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie.“  

 

Návrhová komisia: " Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Juh podľa  

- § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  

- § 14 ods. 3 písm. c) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov  

- § 9aa ods. 3 v spojení s § 9aa ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov  

schvaľuje 

krátkodobý prenájom majetku - jednotlivé indoorové atrakcie a športové ihriská, nachádzajúce sa 

v Športovo-zábavnom areáli (ŠZA) na Alejovej ulici 2H v Košiciach, v k. ú. Južné mesto, 

zapísanom na LV č. 13161, vedenom Okresným úradom Košice, katastrálny odbor, za cenu 1,- 

Euro/ 1 indoorová atrakcia poskytovaná v zmysle platného cenníka vstupného a požičovného ŠZA 

a 1,- Euro / 1 športové ihrisko poskytované v zmysle platného cenníka vstupného a požičovného 

ŠZA, počas konania konkrétnych športových podujatí v dňoch 20.06.2024 - Šport bez bariér a 

10.10.2024 - Jesenná časť 10. ročníka Letnej olympiády, organizovaných pre seniorov mesta 

Košice neziskovou organizáciou RADA SENIOROV mesta Košice, n.o., so sídlom Trieda SNP 

1280/48A, 040 11 Košice-Západ, IČO: 51184389, reg. č.: OVVS/28/2017, poskytovateľ všeobecne 

prospešných služieb, z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9aa ods. 3 v spojení s § 9aa 

ods. 2 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Majetok bude 

prenajímaný za účelom podpory realizácie športových podujatí určených pre seniorov mesta 

Košice, prostredníctvom ktorých sa seniori zapájajú do aktívneho života, čo má pozitívny vplyv na 

ich kvalitu života, na rozvoj a podporu ich telesného a duševného zdravia, ich vzájomnú 

socializáciu a zároveň tieto športové aktivity podporujú a vedú seniorov k zdravému životnému 

štýlu, čo smeruje tiež k prevencii rôznych pohybových a psychických ochorení, ktoré sa prejavujú 

v staršom veku života. 

starostka: " Ďakujem pekne. Nech sa páči hlasujte.“ 

Číslo hlasovania: 6 
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Číslo bodu: 4. 

Návrh na krátkodobý prenájom majetku (indoorové atrakcie a športové ihriská) v Športovo - 

zábavnom areáli na Alejovej ulici 2H v Košiciach pre neziskovú organizáciu RADA 

SENIOROV mesta Košice, n.o., so sídlom Trieda SNP 1280/48A, 040 11 Košice-Západ, IČO: 

51184389 z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

Poslanci miestneho zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 10 

starostka: "Za 10, proti 0, zdržalo sa 0 konštatuje tento návrh prijatý bol. Veľmi ďakujem              

v mene seniorov.“ 

K bodu č. 5: Diskusia 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: "Prejdeme k bodu číslo 5 a bodom číslo 5 je diskusia. Z mojej strany dostali ste termíny 

na ďalšie podujatia v ďalšom období. Tu by som Vás chcela upozorniť 25. 6. 2024 nejaký škriatok 

sa nám tam vošiel, miestne zastupiteľstvo bude o 14. hodine a oceňovanie o 16. hodine. Tak, aby 

ste si to prepísali, keď vás môžem poprosiť a pozývam vás na všetky akcie. Nech sa páči pán 

poslanec Hlinka.“ 

p. Hlinka: "Ďakujem za slovo. Ja len krátke organizačné info. Po skončení 14. zastupiteľstva 

zasadne komisia na ochranu verejného záujmu za účelom formálnej kontroly tých tlačív oznámení 

tak, aby ste mali túto informáciu všetci. Členovia komisie boli vopred informovaní. Mali by sme 

byť uznášaniaschopní, sú tu všetci, takže táto záležitosť bude nasledovať potom."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, dúfam, že táto komisia prebehne bez menších problémov bez 

väčších problémov a nás budete informovať o výsledkoch. Pokiaľ sa do diskusie nikto nehlási, tak 

prejdime ku, no nech sa páči pán poslanec s faktickou na koho ? nech sa páči pán poslanec s 

príspevkom."  

p. Očkaják: " Taktiež by som Vás poprosil o prezdieľanie nášho areálu pri rôznych akciách na 

FB, aby sme tú návštevnosť zvýšili, keďže tie financie nám z mesta neprišli, takže teraz najbližšie 

deň detí 1. 6. a potom počas celého leta môžete zdieľať a takto pomôcť. Ďakujem pekne."  

starostka: " Prejdeme k bodu číslo 6 a bod č. 6 je záver.“ 

K bodu č. 6: Záver 

______________________________________________________________________________ 
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starostka: "Ďakujem veľmi pekne, vidím, že do diskusie sa nikto nehlási. Týmto uzatváram dnešné 

miestne zastupiteľstvo. Program dnešného miestneho zastupiteľstva sme vyčerpali. Ďakujem vám 

za účasť na dnešnom zasadnutí a rokovanie končím. Žiadam vás, aby ste ešte hlasovacie karty pred 

odchodom odovzdali nášmu informatikovi." 

 

 

................................................... 

                   Ing. Anna Súkeníková, v.r. 

             starostka MČ Košice – Juh 

               

Overovatelia :  

Ing. Silvia Mackaničová       

poslankyňa MZ :              

  12.6.2024    ........................................................... 

Overila dňa : ......................... 

 

Ing. Roman Nagy 

poslanec MZ :       ........................................................... 

19.6.2024   

Overil dňa : ............................. 

 

Zápisnica vyhotovená dňa: 11.6.2024 

Spracovala na základe zvukového záznamu: 

Zapisovateľka : Mgr. Marcela Zeleňáková  ............................................................. 

 


